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Protokół nr 5/2024                                                                                                                            

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola                                                                                                                              

z posiedzenia w dniu 21 października 2024 r. 

 

              Posiedzenie  Komisji  Infrastruktury  Rady Miasta Opola odbyło  się  w  sali  nr  312 

im. Karola Musioła w opolskim ratuszu  i trwało od godz. 16.01 do godz. 18.11.                                                                          

Posiedzeniu  przewodniczył radny  Edward Odelga przewodniczący Komisji.                     

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 5 członków Komisji (radni: 

Edward Odelga, Jan Damboń, Tomasz Kaliszan, Łukasz Sowada i Małgorzata Wilkos). 

Po dotarciu radnej Elżbiety Bień w posiedzeniu łącznie udział brało 6 członków Komisji. 

 

Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób załącza się do protokołu.            

Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 4/2024 z posiedzenia Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z posiedzenia w dniu 16 września 2024 r. 

2. Zaopiniowanie Informacji w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej, oznaczonej 

działką nr 2818, obręb Nowa Wieś Królewska, w trybie bezprzetargowym z zastosowaniem 

99% bonifikaty, na rzecz Parafii Greckokatolickiej pw. Przemienienia Pańskiego w Opolu, na 

cele sakralne (druk nr 135). 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej (druk nr 136). 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów związanych 

z usunięciem i przechowywaniem pojazdów (druk nr 131). 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych i dworców, których właścicielem albo zarządzającym jest Miasto Opole oraz 

warunków i zasad korzystania z tych obiektów (druk nr 134). 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy I (druk nr 118). 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy II (druk nr 119). 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy III (druk nr 120). 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy IV (druk nr 121). 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy V (druk nr 122). 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy VI (druk nr 123). 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy VII (druk nr 124). 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy VIII (druk nr 125). 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy IX (druk nr 126). 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy X (druk nr 127). 

16. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy XI (druk nr 128). 



2 

 

17. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy XII (druk nr 129). 

18. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy XIII (druk nr 130). 

19. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Wiejska I” w Opolu (druk nr 137). 

20. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Firmowej w Opolu (druk nr 138). 

21. Zaopiniowanie Informacji w sprawie Sprawozdania z wykonania "Aktualizacji Planu 

usuwania wyrobów zawierających azbest dla miasta Opola na lata 2010-2032" za lata 2022-

2023 (druk nr 139). 

22. Temat z planu pracy: Omówienie siatki połączeń autobusowych celem usprawnienia 

działania MZK. 

23. Sprawy różne. 

a) odpowiedź w sprawie budowy wodociągu i doprowadzenia wody na teren cmentarza 

komunalnego przy ul. Ślicznej 

b) Informacja w sprawie tematów do ramowego planu sesji na 2025 rok. 

 

Do punktu 1. porządku obrad:     

 Protokół nr 4/2024 Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola z posiedzenia w dniu 

16 września 2024 r. został zatwierdzony bez uwag 4 głosami za (radni: Edward Odelga, Jan 

Damboń, Tomasz Kaliszan i Małgorzata Wilkos), przy braku głosów przeciwnych i braku 

głosów wstrzymujących się. 

 

Do punktu 2. porządku obrad:     

 Informację w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej, oznaczonej działką nr 2818, 

obręb Nowa Wieś Królewska, w trybie bezprzetargowym z zastosowaniem 99% bonifikaty, na 

rzecz Parafii Greckokatolickiej pw. Przemienienia Pańskiego w Opolu, na cele sakralne (druk 

nr 135) zreferowała naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Planetorz-

Pękalska. 

Na pytanie radnej Małgorzaty Wilkos odpowiedzi udzieliła naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami Agnieszka Planetorz-Pękalska. 

W punkcie dyskusja nikt się nie wypowiedział. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 21 października 2024 r. 

 

do Informacji w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej, oznaczonej działką 

nr 2818, obręb Nowa Wieś Królewska, w trybie bezprzetargowym z zastosowaniem 99% 



3 

 

bonifikaty, na rzecz Parafii Greckokatolickiej pw. Przemienienia Pańskiego w Opolu, na 

cele sakralne (druk nr 135) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie Informacji. 

Opinię podjęto 5 głosami za (radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Tomasz 

Kaliszan i Łukasz Sowada), przy braku głosów przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się  

(radna Małgorzata Wilkos). 

 

 

Do punktu 3. porządku obrad:     

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej (druk 

nr 136) omówiła naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Planetorz-

Pękalska. 

Pytanie do omawianego projektu zgłosił radny Edward Odelga, odpowiedzi udzieliła naczelnik 

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Planetorz-Pękalska. 

Dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 21 października 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

(druk nr 136) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Tomasz Kaliszan, Łukasz 

Sowada i Małgorzata Wilkos. 

 

 

Do punktu 4. porządku obrad:     

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów związanych 

z usunięciem i przechowywaniem pojazdów (druk nr 131) zreferował naczelnik Wydziału 

Transportu i Zarządzania Ruchem Tomasz Zawadzki. 

Na pytanie radnego Jana Dambonia odpowiedzi udzielił naczelnik Wydziału Transportu 

i Zarządzania Ruchem Tomasz Zawadzki. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
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Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 21 października 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów związanych 

z usunięciem i przechowywaniem pojazdów (druk nr 131) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Łukasz Sowada i Małgorzata 

Wilkos. 

 

 

Do punktu 5. porządku obrad:     

 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych i dworców, których właścicielem albo zarządzającym jest Miasto Opole oraz 

warunków i zasad korzystania z tych obiektów (druk nr 134) omówił naczelnik Wydziału 

Transportu i Zarządzania Ruchem Tomasz Zawadzki. 

Pytania zgłaszali radni Jan Damboń i Elżbieta Bień, a odpowiedzi udzielił naczelnik Wydziału 

Transportu i Zarządzania Ruchem Tomasz Zawadzki. 

Dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 21 października 2024 r. 

 

do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych i dworców, których właścicielem albo zarządzającym jest Miasto Opole 

oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów (druk nr 134) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Łukasz Sowada i Małgorzata 

Wilkos. 

 

 

Do punktu 6., 7., 8., 9., 10., 11., 12., 13., 14., 15., 16., 17., 18. porządku obrad: 

Wspólnego omówienia i prezentacji projektów uchwał w sprawie nadania Statutu 

Dzielnicy I  (druk nr 118),  projektu  uchwały  w  sprawie  nadania  Statutu  Dzielnicy  II (druk 
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nr 119), projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy III (druk nr 120), projektu 

uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy IV (druk nr 121), projektu uchwały w sprawie 

nadania Statutu Dzielnicy V (druk nr 122), projektu uchwały w sprawie nadania Statutu 

Dzielnicy VI (druk nr 123), projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy VII (druk 

nr 124), projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy VIII (druk nr 125), projektu 

uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy IX (druk nr 126), projektu uchwały w sprawie 

nadania Statutu Dzielnicy X (druk nr 127), projektu uchwały w sprawie nadania Statutu 

Dzielnicy XI (druk nr 128), projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy XII (druk 

nr 129) oraz projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy XIII (druk nr 130) dokonała 

zastępca naczelnika Centrum Dialogu Obywatelskiego Mirela Ulrich – Groszek. 

 

Do omawianych projektów uchwał pytań nie zgłaszano, w dyskusji głos zabrała radna Elżbieta 

Bień, a także Zastępca Prezydenta Miasta Opola Małgorzata Stelnicka.    

 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 21 października 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy I (druk nr 118) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Łukasz Sowada i Małgorzata 

Wilkos. 

 

 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 21 października 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy II (druk nr 119) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Łukasz Sowada i Małgorzata 

Wilkos. 
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Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 21 października 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy III (druk nr 120) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Łukasz Sowada i Małgorzata 

Wilkos. 

 

 

 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 21 października 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy IV (druk nr 121) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Łukasz Sowada i Małgorzata 

Wilkos. 

 

 

 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 21 października 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy V (druk nr 122) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Łukasz Sowada i Małgorzata 

Wilkos. 
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Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 21 października 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy VI (druk nr 123) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Łukasz Sowada i Małgorzata 

Wilkos. 

 

 

 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 21 października 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy VII (druk nr 124) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Łukasz Sowada i Małgorzata 

Wilkos. 

 

 

 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 21 października 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy VIII (druk nr 125) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Łukasz Sowada i Małgorzata 

Wilkos. 
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Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 21 października 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy IX (druk nr 126) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Łukasz Sowada i Małgorzata 

Wilkos. 

 

 

 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 21 października 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy X (druk nr 127) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Łukasz Sowada i Małgorzata 

Wilkos. 

 

 

 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 21 października 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy XI (druk nr 128) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Łukasz Sowada i Małgorzata 

Wilkos. 
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Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 21 października 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy XII (druk nr 129) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Łukasz Sowada i Małgorzata 

Wilkos. 

 

 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 21 października 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Dzielnicy XIII (druk nr 130) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Łukasz Sowada i Małgorzata 

Wilkos. 

 

 

Do punktu 19. porządku obrad:  

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Wiejska I” w Opolu (druk nr 137) omówiła i prezentacji dokonała naczelnik 

Biura Urbanistycznego Aneta Werner-Wilk. 

Na pytania radnych Łukasza Sowady i Edwarda Odelgi odpowiedzi udzieliła naczelnik Biura 

Urbanistycznego Aneta Werner-Wilk. 

W punkcie dyskusja nikt nie zabrał głosu. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 21 października 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Wiejska I” w Opolu (druk nr 137) 
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Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Łukasz Sowada i Małgorzata 

Wilkos. 

 

Do punktu 20. porządku obrad:  

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulicy Firmowej w Opolu (druk nr 138) zreferował podinspektor 

w Biurze Urbanistycznym Mateusz Jahn.  

Pytania zgłaszał radny Łukasz Sowada, a odpowiedzi udzielali podinspektor w Biurze 

Urbanistycznym Mateusz Jahn oraz naczelnik Biura Urbanistycznego Aneta Werner-Wilk. 

W dyskusji głos zabrał radny Edward Odelga oraz naczelnik Biura Urbanistycznego Aneta 

Werner-Wilk. 

 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 21 października 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulicy Firmowej w Opolu (druk nr 138) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 4 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń i Łukasz Sowada. 

 

Do punktu 21. porządku obrad:  

 Informację w sprawie Sprawozdania z wykonania "Aktualizacji Planu usuwania 

wyrobów zawierających azbest dla miasta Opola na lata 2010-2032" za lata 2022-2023 (druk 

nr 139) omówił i prezentacji dokonał kierownik Referatu Planowania i Finansowania Ochrony 

Środowiska Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Marcin Węgrzyn. 

Na pytanie radnej Elżbiety Bień odpowiedzi udzielił kierownik Referatu Planowania 

i Finansowania Ochrony Środowiska Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Marcin 

Węgrzyn. 

Dyskusji nie było. 
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Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 21 października 2024 r. 

 

do Informacji w sprawie Sprawozdania z wykonania "Aktualizacji Planu usuwania 

wyrobów zawierających azbest dla miasta Opola na lata 2010-2032" za lata 2022-2023 

(druk nr 139). 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 4 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń i Łukasz Sowada. 

 

 

Do punktu 22. porządku obrad:  

 Temat z planu pracy: Omówienie siatki połączeń autobusowych celem usprawnienia 

działania MZK zreferował i prezentacji dokonał naczelnik Wydziału Transportu i Zarządzania 

Ruchem Tomasz Zawadzki. 

W pytaniach połączonych z dyskusją głos zabierali radni Elżbieta Bień i Łukasz Sowada, 

a także naczelnik Wydziału Transportu i Zarządzania Ruchem Tomasz Zawadzki oraz Zastępca 

Prezydenta Miasta Opola Małgorzata Stelnicka. 

 

Do punktu 23. porządku obrad:  

W punkcie sprawy różne przewodniczący poinformował o: 

a) odpowiedzi na pismo mieszkańców Dzielnicy XIII w sprawie budowy wodociągu 

i doprowadzenia wody na teren cmentarza komunalnego przy ul. Ślicznej (załączone 

w programie esesja); 

b) możliwości składania przez Komisję tematów do ramowego planu sesji na 2025 rok 

(przyjęcie w miesiącu listopadzie); 

c) konieczności przyjęcia planu pracy Komisji na 2025 rok (również w miesiącu listopadzie). 

 

Więcej spraw nie zgłoszono.  

Porządek obrad został wyczerpany, przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie.   

 

         Przewodniczący Komisji Infrastruktury  

                                      Radny Edward Odelga 


